
Sektion 11       

Den 15.oktober 2024  

 

Beslutnings referat af bestyrelses møde i sektionsklub 11 ”Storkøbenhavn” 

Mødet blev afholdt i Brøndby den 14.oktober 2024. 

Følgende var tilstede: Mogens Hald – Kim Hansen – Dennis Madsen – Søren Larsen – Frank Han-

sen. 

 

Dagsorden: 

 

Punkt 1     Protokol 

Protokollen er tilgængelig på sektionens hjemmeside. 

 

 

Punkt 2  Ddb flyveplan 2025-26 udkast samt referat fra regionsmødet. 

Kim gav referat fra regions mødet og det foreliggende udkast til flyveplan blev gennemgået og dis-

kuteret men det er op til de enkelte foreninger selvstændigt at tage stilling og stemme derefter i 

Brædstrup. 

  

Punkt 3.     Sektionens flyvninger og økonomi 2024.  

Alle 15 løb blev gennemført og 2 slip må betegnes som uheldige, men dog ikke katastrofale og slip 

som desværre er umulige at undgå en gang i mellem selvom løsladere gør sit absolut bedste. 

Kim gennemgik økonomien og desværre var 2024 endnu en gang et år hvor der kom færre duer 

med end budgetteret, hvilket giver et underskud inklusiv alt på ca. 12.000 kr. 

Hvordan vi får budgettet til at holde i 2025 afhænger af vognmandens pris som endnu ikke kendes.     

En vejskat fra 2025 lurer også i horisonten og er Køges duer med? Der er dog nogle tiltag som be-

styrelsen kan sætte i spil så som lidt færre flyvninger og fjernelse af alle penge præmier på mester-

skaberne med mere.  

 

 

Punkt 4  Køge ønsker at forlade sektion 11. 

 

033 Køge har henvendt sig til bestyrelsen med ønske om at forlade sektion 11 og overflyttes til sek-

tion 22. 

Dette er dog ikke et spørgsmål for sektionen, så Køge må stille forslag til Ddb repræsentantskabs-

mødet om flytning af sektionsgrænsen.  

 

Det vil være op til de enkelte foreninger at stemme for forslaget i Brædstrup. 

 



 

 

Punkt 5.  Udstilling i sektionen  

 

Det blev besluttet ikke at afholde nogen udstilling i 2025.  

Dette med baggrund i de veterinære forhold og formodede begrænsninger i forhold til 

fugleinfluenza samt den vigende interesse i medlems kredsen for udstillinger.  

 

 

 

 

 

 

Punkt 6.  Generalforsamling 2025   

 

 

Generalforsamlingen vil blive afholdt i Rødovre. 

 

Det blev besluttet at skrive ud til klubberne nu, at den ikke afholdes som foreskrevet i januar måned 

men vil blive indkaldt til afholdelse efter Brædstrup formentlig i februar måned / senest marts. 

Dette med baggrund i de for nuværende mange ubesvarede spørgsmål vedrørende sektions flyvnin-

gernes økonomi. 

Så flyveplan og pris pr. due kan fastsættes på generalforsamlingen. 

Bestyrelsen forventer at have styr på dette i starten af det nye år. 

 

Indkaldelse sker så hurtigt som muligt og med normale tidsfrister. 

 

Forventer også efter Brædstrup at vide mere om de nye krav fra Ddb til klubberne i forhold til com-

putere og internet opkobling i klubhusene og medlemsprogrammer med mere for at kunne håndtere 

indlevereringer i den nye sæson.  

 

 

 

 

 

 

 

 

PBV  

Søren Larsen 


